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College van Burgemeester en Wethouders 

Maastricht, 8 juli 2014 



Onderstaand de beantwoording van informatieve vragen van de LPM d.d. 3 juli 2014. Deze 

beantwoording dient te worden bezien als aanvulling op de memorie van antwoord die u op 4 juli 

heeft ontvangen. 

 

Vraag 1: op bladzijde 29 staat onderaan bij Timmerfabriek: 

een volwaardig poppodium gedeeltelijk in Timmerfabriek, remise en 

nieuwbouw. Wanneer heeft de Raad tot deze extra gebouwen besloten, hoeveel 

geld kost dit en uit welk budget wordt dit betaald ? 

Wordt dit mede betaald uit de bezuinigingen op de andere cultuurinstellingen/ 

de 3 mln van CHE?. 

 

Antwoord: Als onderdeel van het Coalitieakkoord 2014-2018 is op blz. 9 het volgende 

opgenomen: “De Timmerfabriek wordt een bruisende, populaire culturele hotspot 

waar popmuziek, film en creatieve evenementen de basis zijn. We maken een 

aangepast plan met een volwaardig poppodium als onderdeel.” 

In de financiële paragraaf van het Coalitieprogramma, is hierbij voorzien in een 

aanvullend investeringsbudget van € 3,0 mln. 

De investering in een volwaardig poppodium staat los van de tevens in het 

Coalitieakkoord opgenomen bezuiniging/takenreductie. 

In de kaderbrief is het volwaardig poppodium in de Timmerfabriek overgenomen, incl. 

de financiële middelen uit het MJIP en cofinancieringsfonds. De definitieve invulling 

kan/zal na de zomer worden voorgelegd. 

 

Vraag 2: TF: dekking van de huren lumiere toneelgroep Maastricht en de rest , nu is er 

een andere invulling nl bureau van europa, mzg, en lumiere gaat naar het 

ketelhuis. 

Dus hoe is nu de dekking  geregeld? 

En hoeveel geld is subsidie? 

 

Antwoord: De uitwerking van de inpassing van een volwaardig poppodium wordt momenteel ter 

hand genomen en zal na de zomer (als onderdeel van de programmabegroting) aan 

uw raad worden voorgelegd. De uitgangspunten zoals eerder vastgesteld ten aanzien 

van huur, subsidie en exploitatie van de Timmerfabriek zullen daarbij als uitgangspunt 

gelden, rekeninghoudend met de consequenties van de keuze voor inpassing van 

een volwaardig poppodium. 

 

Vraag 3: Waarom wordt er maar € 50.000 bezuinigd op Marres? 

Marres krijgt 1 ton van de provincie, 4 ton activiteiten/presentatiebudget van de 

gemeente en € 332.172 (staat van subsidiebegroting 2014!), naast andere 

financieringsbronnen. 

Dus een zeer ruime begroting terwijl andere cultuurinstellingen flink moeten 

inleveren, wordt Marres nauwelijks gekort. 

Idem voor Toneel Maastricht 

1.592.766 van het Rijk en 1 ton van de gemeente 192.523 provincie. 

 

Antwoord: Verwezen wordt naar focus en reductie en de eerdere vragenbeantwoording in de 

memorie van antwoord. 

 


